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Referat fra styremøte 8/2021/2023  
 
 
Tidspunkt:  21.september 2022 kl. 18.15-20.20 
Sted:    Idrettens Hus, Jåttåvågen 
Til stede:     

Anne Løndalen, leder 
Rut Evy Pettersen, nestleder 
Stein Erik Ansethmoen, styremedlem (Teams) 
Tone Røksund, styremedlem og BU voksen  
Martin Hetland, styremedlem 
Jannik Johansen, BU ungdom (Teams, kun siste del av møtet)  
Hanne Brede, BU barn 
Lovise Bungum, Troppsgymnastikk 
Siv Rita Eikeskog, Turn kvinner 
Reidun Skretting, Utdanning 
Tor Einar Refsnes, Turn menn (Teams) 
Anne-Kristin Sollid, ansatt  
 

Forfall:   Kjetil Dyngeland, varamedlem 
Frøydis Thorsen, varamedlem 
Cathrine N.N. Lanne, RG  

 

Sak Saksinnhold Ansvar 

66/2021/2023 Protokoll 7/2021/2023 ble godkjent uten merknader  

67/2021/2023 Oppfølging av saker 
*Trenersamling: Det blir gratis samling på Residence i Sandnes. 
Kun en påmeldt så langt. Påmeldingsfristen er 3.oktober. Alle blir 
oppfordret til å spre informasjonen. 
*Ny dato for arbeidsmøte: Vi flytter møtet fra lørdag 26. til søndag 
27.november.   

 
Anne 
 
 
Anne 

68/2021/2022 Kurshelg 2022 – evaluering 
Kun 16 har svart på evalueringsskjema, men tilbakemeldingene 
er gode. Vi opplever at det var et godt arrangement, men litt få 
deltakere, litt over 80. 

 

62/2021/2023 Kretsting 2023 
Arbeidsgruppen består av Anne, Rut Evy og Tone R.  
Det blir samarbeidsmøter, etter tidligere mal, fredag. Lørdag vil 
en prøve å få leid inn en foredragsholder i tillegg til 
tingforhandlingene. Innspill ønskes! 
Vi booker samme hotell som tidligere år.  

Arbeidsgruppe 
 
 
 
 
 

69/2021/2023 Stipend 2023 
Vi lyser ut trener- og utøverstipend, etter samme mal som 
tidligere, på til sammen kr. 30 000. Søknadsfristen er 1.desember 

Anne-Kristin  

70/2021/2023 Godkjenning av budsjett stevner 2023 
Alle tre budsjettene ble godkjent.  

 

71/2021/2023 Godtgjørelse styre og utvalgsledere 
Styremedlemmer og utvalgsledere sender inn krav på honorar via 
Visma, kr. 1000 pr. verv.  

Alle  

72/2021/2023 Økonomimøte NGTF 
Etter felles møte med alle kretsene, ble kretsene bedt om å gi 
tilbakemelding på økonomirutiner og konteringsplan. RGTK sitt 
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Ref.:   
Anne-Kristin Sollid,   
Organisasjonskonsulent  
 
 
 

styre spiller inn ønske om egen avdeling for para, samt ønske om 
å beholde prosjekt 14000 (avd.10) og 20006 (avd.20).  

73/2021/2023 Eurogym 2024 – støtte til unge ledere 
Styret ønsker å støtte en til to deltakere fra Rogaland, med inntil 
kr. 10 000, i henhold til forespørsel. Anne gir tilbakemelding.  

Anne 

74/2021/2023 Utvalgene orienterer 
*Turn menn: Det har vært regionssamling, med besøk fra Bergen. 
Konkurransesesongen starter nå.  
*Turn kvinner: Det var Fig. 2 på Sotra i helgen, med en deltaker 
fra Siddis. Fig. 3 er neste helg. Utvalget har skaffet dommer til 
KM og Vestlandsmesterskapet. Kriterier for uttak til Norgesfinalen 
er sendt ut til aktuelle lag.  
*Troppsgymnastikk: Det ble gjennomført en frittståendesamling i 
helgen, men kun med deltakere fra Sola. Det jobbes for å få til en 
samling til før jul, men det er vanskelig å finne ledige helger.  
*BU barn: Det har vært gjennomgang, med henholdsvis 9 og 5 
klubber tilstede på programmene for 1.-4. og 5.-7. klassetrinn. 
Det er ca. 160 påmeldte til turntreff for 5. – 7. klasse på Sola. Det 
kan komme noen flere, etter påmeldingsfrist. Det har vært et 
felles møte mellom BU barn og BU ungdom.  
*BU ungdom: Brusand TF tar på seg Gym Cup. Mulig dato er 
15.april. Vi venter på dato for turntreff for ungdom. Det kan bli 
flyttet til januar.  
*BU voksen: Tabellene til voksenstevnet på Nærbø er rett rundt 
hjørnet. Informasjon og film av programmet vil komme i egen 
Facebookgruppe. Det blir gjennomgang 16.oktober.  
Det blir møte med komiteen i Klepp, for Vestlandsturnstevnet 
2024, i slutten av oktober.  
Tone tar kontakt med BU i Vestland og styret i MRGTK for å 
avklare videre rullering og retningslinjer for arrangementet.  
*Utdanning: Det vil komme henvendelse til klubbene i løpet av 
høsten, der de vil bli bedt om å spille inn kursønsker for våren.  

 
Utvalgsledere 

75/2021/2023 Eventuelt 
*Det er et ønske fra BU om å få tilgang til kubbenes e-
postadresser for å kunne sende ut informasjon direkte. Anne-
Kristn sjekker opp muligheten og gir tilbakemelding.  
*BU barn og ungdom vil gjerne hjelpe stevnearrangører med å 
lage tabeller, dersom dette er vanskelig for eventuelle arrangører.  
En vil diskutere dagens stevneprogram som konsept under den 
kommende trenersamlingen.  

 
Anne-Kristin  
 
 
Jannik/Hanne 


